
1-10/2010. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2010. augusztus
25-én (szerda) 1430 órai kezdettel megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak  :   Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester,  Baricz  László,
Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,  Franzné  Lakner  Éva,  Kern
István, Kovács Mihály, Szabóné Hebők Anikó képviselők (7
fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző

Egyéb meghívottak részéről jelen van: Havasi Sándorné BKTT Tagintézmény
vezető,  Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  Tagintézmény
vezető

Előzetesen  bejelentette  távolmaradását: Halblönder  József,  Zámbó  András
képviselő (2 fő)

N a p i r e n d   e l ő t t :

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket.  Megállapítja az ülés határozatképességét,  mivel 9 fő képviselő
közül 7 fő képviselő jelen van.
Bejelenti, hogy a mai ülés jegyzőkönyvvezetője Dudás Tiborné köztisztviselő.
Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  javasolja  Kovács  Mihály  képviselőt,  amely
javaslattal a Képviselő-testület egyhangúlag egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet tárgyalja a Képviselő-testület.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:



80/2010.(VIII.25.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2010. augusztus 25-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról, az előző testületi ülésen elhangzott bejelentések nyomán tett
intézkedésekről, és az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

      Előadó: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

2./ Beszámoló a Bácsalmási Többcélú Kistérségi Társulás kunbajai iskolájának,
     mint tagintézményének 2009/2010. évi tevékenységéről.
     Előadó: Havasi Sándorné Tagintézmény vezető

3./ Beszámoló a Bácsalmási Többcélú Kistérségi Társulás kunbajai óvodájának,
     mint tagintézményének 2009/2010. évi tevékenységéről.
     Előadó: Halászné Piukovics Erika Tagintézmény vezető

4./ Előterjesztés az önkormányzat 2011. évre vonatkozó csatlakozásáról a Bursa
     Hungarica Önkormányzati Felsőoktatási Pályázati rendszerhez.
     Előadó: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

5./ Döntés a TÁMOP-5.1.3-09/2 Közösségi felzárkóztatás a mélyszegénységben
     élők integrációjáért c. pályázat akcióterületéhez való csatlakozásról.
     Előadó: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester
     
6./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról,  az  előző  testületi  ülésen  elhangzott  bejelentések
nyomán  tett  intézkedésekről,  és  az  átruházott  hatáskörben  hozott
döntésekről.

      Előadó: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

      (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Miután  a  napirenddel  kapcsolatosan
hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, javasolja, hogy a Képviselő-testület a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról előterjesztett beszámolót fogadja el.

2



Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

81/2010.(VIII.25.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról, az előző testületi ülésen 
elhangzott bejelentések nyomán tett intézkedésekről, 
és az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű
képviselő-testületi  határozatok  végrehajtásáról  szóló  beszámolót  az
alpolgármester előterjesztésének megfelelően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: képviselő-testület

M á s o d i k    n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./  Beszámoló  a  Bácsalmási  Többcélú  Kistérségi  Társulás  kunbajai
iskolájának, mint tagintézményének 2009/2010. évi tevékenységéről.

        Előadó: Havasi Sándorné Tagintézmény vezető

(Írásos előterjesztés mellékelve!)

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az  iskolában  megoldódott  az
internettel és a riasztóval kapcsolatban felmerült probléma?
Az  1.  és  5.  osztályban  tartanak  az  osztályfőnökök  családlátogatást.  A  többi
osztályban nincs családlátogatás?

Havasi  Sándorné  BKTT  Tagintézmény  vezető: Folyamatban  van  a  probléma
megoldása.  Tárgyalnak  az  illetékesekkel.  Kedden  ellenőrzik  újra  a
hiánypótlásokat. 
A  családlátogatásokat  a  többi  osztályban  az  osztályfőnökök  szükség  szerint
végzik.

Szabóné  Hebők  Anikó  képviselő: A  tavalyi  tanévet  az  alsó  tagozatban  a
körülményekhez képest jól vészelték át.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az  előterjesztésben  tájékoztatást
kaptak a munkáról.  A szakmai  munka is igen színvonalas.  Az iskolában igen
színvonalas  munka  folyik.  Ezt  mutatja  a  kompetenciamérés  eredménye  is.
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Tetszik neki, hogy a matematika és egyéb eredmények a 2. illetve a 3. szinten
vannak.  Az osztályok is szép eredményeket  értek el.  Nincs változás az előző
évhez  képest.  A tantestület  munkáját  is  el  kell  ismerni.  A létszámcsökkentés
ellenére nem romlott a színvonal. A pedagógusok is sok mindenről lemondtak. 
Sajnálatos, hogy alacsonyak az osztálylétszámok. Bízik benne, hogy nem viszik
el a gyerekeket más település iskolájába. A Kormány azt tervezi, hogy az oktatási
intézmények dolgozóinak a bérét az állam fogja finanszírozni, ami nagyon jó, az
önkormányzat válláról lekerül egy teher.
Fontos, hogy a tantestület és a vezetés hozzáállása is pozitív. Ebben a testületnek
is fontos feladata volt.
Komoly munkát fordítottak az iskola és környezete megóvására. Összességében
elfogadhatónak  tartja  az  iskola  elmúlt  évi  munkáját.  A  tanév  előkészítés
zökkenőmentes  volt.  Támogatja  a  munkájukat.  Ismerjék  el  az  oktató-nevelő
munkát.

Baricz  László  képviselő: A  tantestület  és  az  igazgató  munkája  elismerést
érdemel. Elismerését fejezi ki a rendezvényekért is, az iskola átadáson megfelelő
ünnepi műsort adtak. Elégedettek voltak a műsorral.

Kern István képviselő: Jónak tartja a beszámolót. Kéri, hogy úgy vigyázzanak az
iskolára, hogy minél hosszabb ideig maradjon meg ilyen állapotban.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Megköszöni a tagintézmény vezető és a
pedagógusok  munkáját.  Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az  előterjesztett
beszámolót fogadja el, határozatban köszönje meg az elvégzett munkát. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

82/2010.(VIII.25.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Bácsalmási Többcélú Kistérségi 
Társulás kunbajai iskolájának, mint 
tagintézményének 2009/2010. évi tevékenységéről.

Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete a BKTT Általános Iskolája
Kunbajai  Tagintézménye  működéséről  szóló  beszámolóját  megtárgyalta,  és
elfogadta.
A  Képviselő-testület  megköszöni  a  tagintézmény  vezető  és  a  pedagógusok
munkáját.

Határidő: azonnal
Felelős: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester
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Havasi  Sándorné  Tagintézmény  vezető: A  holnapi  naptól  kezdik  osztani  a
tankönyveket.  95  gyermek  kapja  a  könyveket  ingyenesen.  15  gyermeknek
fizetnie  kell  a  tankönyvekért,  ők  nem  rendelkeznek  gyermekvédelmi
kedvezménnyel. Kéri a Képviselő-testületet, hogy tegye lehetővé, hogy ez a 15
gyermek is  ingyenesen  kaphassa  a  tankönyveket.  Az önkormányzat  támogató
határozata kellene hozzá, ez kb. 100.000,- Ft lenne. Ezt fel kellene vállalni. A
költségvetésben szakmaira és könyvekre van pénz, ennek a terhére megoldható
lenne. Csikérián is ingyen kapják a gyerekek a tankönyveket.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  költségvetésen  belüli
átcsoportosítással ez megoldható.

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület
hozza  meg  határozatát.  Aki  egyetért  azzal,  hogy  a  gyermekvédelmi
kedvezménnyel nem rendelkező általános iskolai tanulók is ingyenesen kapják
meg a tankönyveket, igennel szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

83/2010.(VIII.25.) öh.  H a t á r o z a t
Ingyenes tankönyv biztosítása

1./  Kunbaja község Önkormányzatának Képviselő-testülete javasolja a BKTT
Általános  Iskolájának  Kunbajai  Tagintézménye  minden  tanulója  részére
ingyenes tankönyv biztosítását a 2010/2011-es tanévben.

2./ Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete javasolja, hogy az
ingyenes tankönyv biztosításához szükséges összeget a BKTT a tagintézménye
2010. évi költségvetésében belső átcsoportosítással biztosítsa.

3./ Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete kéri az 
alpolgármestert, hogy a döntésről a BKTT elnökét a határozat megküldésével 
haladéktalanul értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

Havasi  Sándorné  Tagintézmény  vezető: Tájékoztatja  a  Képviselő-testületet,
hogy  a  közelmúltban  Kunbaján  járt  Huber  Jakab,  a  kunbajai  iskola  egykori
igazgatója.  Már  akkor  is  Ő  volt  az  igazgató,  amikor  1959-ben  az  iskolát
építették.  Elmesélte,  hogy  akkor  milyen  körülmények  között  épült.  Most

5



körbevezette az épületben. Örült, hogy ilyen szépen megújult az iskola. Kérte,
hogy tolmácsolja, hogy gratulál ehhez a szép munkához. 

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./  Beszámoló  a  Bácsalmási  Többcélú  Kistérségi  Társulás  kunbajai
óvodájának, mint tagintézményének 2009/2010. évi tevékenységéről.

       Előadó: Halászné Piukovics Erika Tagintézmény vezető

(Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halászné  Piukovics  Erika  Tagintézmény  vezető:  Az  idei  évben  51  óvodás
gyermekkel kezdenek. Ez a tavalyinál 14 fővel kevesebb. Mindenképpen oda
kellene  figyelni,  hogy  milyen  létszámokkal  dolgoznak.  Nagyon  kevés  a
gyermek.

Baricz László képviselő: Mi az oka ennek?

Halászné  Piukovics  Erika  Tagintézmény  vezető: Mindig  van  5-6  család,  aki
vándorol.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: A tagintézmény vezetőnek volt korábban egy
javaslata  a  nevelőszülői  hálózattal  kapcsolatban,  amivel  emelhetnék  a
gyermeklétszámot.

Halászné  Piukovics  Erika  Tagintézmény  vezető: Össze  kell  fogni,  mert
elfogynak a gyerekek, hiába itt a szép iskola és óvoda.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az  óvodában  is  volt
létszámcsökkentés.  A 3  csoport  működésével  kapcsolatos  forrást  nem tudják
biztosítani. 14 fővel csökkent a létszám. Szakemberek döntöttek a csoportokról.
Az  önkormányzatnak  nincsenek  plusz  forrásai.  Saját  hatáskörben  kell
intézkedéseket  tenni.  Köszöni  az  óvoda  dolgozóinak,  hogy  közös  nevezőre
tudtak  jutni.  Fel  kellett  vállalni  a  népszerűtlen  intézkedéseket  is.  Az  51  fős
létszám alkalmas az oktató-nevelő munkára.
Nagyon pozitív a visszhang a Bölcsődéről még Bácsalmáson is. Figyelemmel
kísérik a gyermekek fejlődését. Dicsérik a bácsalmásiak az intézményt.
Az összes pályázattal mindent megtettek az óvodáért. Nincs a környéken még
egy  ilyen  szép  intézmény.  A  só-szoba  is  irigylésre  méltó,  ilyen  nincs  a
térségben. Érdeklődnek utána. Szívből gratulál ehhez a szakmai munkához.
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Baricz  László  képviselő: Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő  asszony
mindenre  kiterjedően  elemezte  a  beszámolót.  A  Képviselő-testület
csoportlétszámmal kapcsolatos döntése jó lépés volt. A só-szoba kialakításával
kapcsolatban  az  öntevékeny  és  kezdeményező  magatartás  dicséretes  és
példaértékű. Bálat szerveztek érte. Gratulál e munkához. Javasolja a beszámoló
elfogadását.

Kern  István  képviselő: A  só-szobát  az  óvodásokon  kívül  mások  is
használhatják?

Halászné  Piukovics  Erika  Tagintézmény  vezető: Ősszel  ismét  mindenki
használhatja a só-szobát, aki igényli.

Kovács  Mihály  képviselő: Elégedett  az  óvoda  munkájával.  Örül,  hogy ilyen
óvodánk van. Az iskola is jó, már csak a községnek kellene összefogni.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Milyen a csoportok összetétele?

Halászné  Piukovics  Erika  Tagintézmény  vezető: Szóbeszéd  volt,  hogy  a
nagyobb  gyerekek  a  kicsikkel  lesznek.  Korosztály  szerint  osztották  szét  a
gyerekeket. A kiscsoportban 27 gyermek van, 3-4 évesek, a nagycsoportban 26
gyermek van,  5-6 évesek.  A gyereklétszám csökkenésével  azonban erre  nem
vállal garanciát. A Családsegítő Központtal is nagyon együtt kellene működni.
A megelőzésben nagyobb lehetőséget lát. Meg kell tartani a gyerekeket.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület az
előterjesztett  beszámolót  fogadja  el,  határozatban  köszönje  meg  az  elvégzett
munkát. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

84/2010.(VIII.25.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Bácsalmási Többcélú Kistérségi 
Társulás kunbajai óvodájának, mint 
tagintézményének 2009/2010. évi tevékenységéről.

Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  BKTT  Óvodájának
Kunbajai  Tagintézménye  működéséről  szóló  beszámolóját  megtárgyalta,  és
elfogadta.
A  Képviselő-testület  megköszöni  a  tagintézmény  vezető  és  a  dolgozók
munkáját.
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Határidő: azonnal
Felelős: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Előterjesztés az önkormányzat 2011. évre vonatkozó csatlakozásáról a 
     Bursa Hungarica Önkormányzati Felsőoktatási Pályázati rendszerhez.
     Előadó: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Miután  a  napirenddel  kapcsolatosan
kérdés,  hozzászólás  nem  hangzott  el,  javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a
Bursa Hungarica Ösztöndíjrendszer 2011. évi fordulójához való csatlakozással
kapcsolatos előterjesztést fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

85/2010.(VIII.25.) öh.  H a t á r o z a t
Előterjesztés az önkormányzat 2011. évre 
vonatkozó csatlakozásáról a Bursa Hungarica 
Önkormányzati Felsőoktatási Pályázati rendszerhez.

1./  A  Képviselőtestület  eldöntötte,  hogy  csatlakozik  a  hátrányos  szociális
helyzetű  felsőoktatási  hallgatók,  illetőleg  felsőoktatási  tanulmányokat  kezdő
fiatalok támogatására létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati
Ösztöndíjpályázat 2011. évi fordulójához.

Határidő: 2010. szeptember 30.
Felelős: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

2./  A  Képviselőtestület  a  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati
Ösztöndíjpályázat  2011.  évi  fordulójának  általános  szerződési  feltételeit
elfogadja,  és  a  pályázatokat  az  ösztöndíj  elnyerésére  az  1.  és  2.  számú
mellékletnek megfelelően kiírja.

Határidő: 2010. október 1.
Felelős: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester
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Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ Döntés a TÁMOP-5.1.3-09/2 Közösségi felzárkóztatás a 
     mélyszegénységben élők integrációjáért c. pályázat akcióterületéhez 
     való csatlakozásról.
     Előadó: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Lényeges  dolognak  tartja,  hogy
csatlakozzanak a pályázathoz. A pályázattal kapcsolatos költség nem a községet
terheli.  Lehetőséget  kell  biztosítani  a  mélyszegénységben  élőknek.  Sokszor
tapasztalja,  hogy vannak olyan családok, akik azért kerülnek rossz helyzetbe,
mert  nem tudják kezelni  a  pénzt.  Igen nehéz  segíteni  ezeken az  embereken.
Azokat a családokat kell bevonni ebbe a körbe, akik érintettek.

Baricz  László  képviselő: Ismeri  a  pályázatot,  javasolja,  hogy  Kunbaja  is
csatlakozzon  a  pályázathoz.  Katymár  már  nagyon  sok  ilyen  programot
végrehajtott  már.  Nincs  a  pályázatban  kockázat.  A  mélyszegénység
leküzdésének egyéb módját is elő kell mozdítani. 

Franzné Lakner Éva képviselő: Támogatja a pályázathoz történő csatlakozást.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Ez egy kitörési forma, kérdés, hogy mennyire
tudnak vele élni az emberek.

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Javasolja,  hogy  csatlakozzanak  a
pályázathoz,  és  a  Képviselő-testület  a  határozat-tervezet  alapján  hozza  meg
határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

86/2010.(VIII.25.) öh.  H a t á r o z a t
Döntés a TÁMOP-5.1.3-09/2 Közösségi 
felzárkóztatás a mélyszegénységben élők 
integrációjáért c. pályázat akcióterületéhez 
való csatlakozásról.

Kunbaja  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  „Döntés  a
TÁMOP-5.1.3.-09/2  Közösségi  felzárkóztatás  a  mélyszegénységben  élők
integrációjáért c.  pályázat előkészítése”  tárgyú előterjesztést  és  az alábbiak
szerint dönt:
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1. Kunbaja  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  egyetért  azzal,  hogy
Kunbaja (település neve) a Katymár Község Önkormányzat vezetésével
felálló  konzorcium  által,  a  TÁMOP-5.1.3.-09/2  Közösségi
felzárkóztatás a mélyszegénységben élők integrációjáért  c.  pályázati
felhívására benyújtandó pályázat  programjában szereplő akcióterülethez
csatlakozzon és a pályázatban, mint akcióterületi település szerepeljen.

2. Kunbaja  Önkormányzat  Képviselő-testülete  egyetért  azzal,  hogy  a
település partnerként együttműködjön a pályázó konzorciummal a projekt
előkészítésében és megvalósításában, és felhatalmazza az alpolgármestert
arra,  hogy erre  vonatkozóan partnerségi  együttműködési  megállapodást
írjon alá a pályázó konzorciummal.

3. Kunbaja  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felhatalmazza
alpolgármestert,  hogy  a  pályázat  előkészítéséhez  (helyzetelemzéshez,
szükségletfelméréshez,  illeszkedés  biztosításához)  a  településre
vonatkozóan adatokat közöljön a pályázó konzorciummal.

Felelős: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester
Határidő: azonnal

H a t o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

6./ Egyebek.

a./ Bankhitel keret megállapítása, éven belüli, rövid lejáratú hitelfelvétel
     Előadó: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: A hitelszerződések 2010. szeptember
végén lejárnak, új szerződéseket kell kötni. 6 millió Ft rövid lejáratú rulírozó
hitelt  kívánunk  igénybe  venni  a  működéshez,  valamint  4,2  millió  Ft
munkabérhitel keretet igénylünk.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A 6 millió Ft-os hitelt akkor vesszük
igénybe, és annyit, amennyire szükség van. A hiteleket meg kell újítani.

Szép  Katalin  jegyző: Kéri  a  Tisztelt  Képviselő-testületet,  hogy  vegyék
figyelembe az elhangzottakat, és támogassák a hitel felvételét. 
Tájékoztatja a képviselő-testületet,  hogy az SZMSZ szerint 2 millió Ft feletti
hitelfelvétel esetén név szerinti szavazást kell tartani.
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Ezután  ismerteti  a  név  szerinti  szavazás  szabályait.  Név  szerinti  szavazás
alkalmával a jegyző a névsor alapján minden képviselőt személy szerint szólít,
és a képviselő által adott választ (igen, nem, tartózkodás) a névsorban rögzíti. A
szavazás  végén a  képviselő nyilatkozatát  aláírásával  hitelesíti.  A név szerinti
szavazásnál a polgármester utolsónak szavaz. A név szerinti szavazást mindig
külön  jegyzőkönyvbe  kell  rögzíteni.  A  külön  hitelesített  névsort  a
jegyzőkönyvhöz kell csatolni.

A  Képviselő-testület  ülésének  további  eseményeit  a  név  szerinti  szavazásról
készült 1-10/2/2010. sz. jegyzőkönyv tartalmazza.

Név szerinti szavazás után

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

87/2010.(VIII.25.) öh.  H a t á r o z a t
Bankhitel keret megállapítása, éven belüli,
rövid lejáratú hitelfelvétel

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a szóbeli előterjesztés
alapján az alábbiak szerint határozott:

1. Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
képviselő-testület)  működésének  biztosítása  érdekében,  6.000.000.-  Ft,
azaz: Hatmillió forint rövid lejáratú rulírozó hitelt igényel 2010. október
1-től a Raiffeisen Bank Zrt. Bajai Fiókjától.

2. A  képviselő-testület  4,2  millió  Ft  munkabér  hitelkeretet  igényel  a
Raiffeisen Bank Zrt. Bajai Fiókjától 2010. október 1-től.

3. A  képviselő-testület  hozzájárulását  adja,  hogy  a  felvett  hitel  és  annak
járuléka erejéig az önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező Kunbaja,
Bajcsy-Zs.  u.  6.  szám alatti  (211 hrsz-ú) épület ingatlanra a Raiffeisen
Bank Zrt. jelzálogjogot rávezessen.

4. A  képviselő-testület  vállalja,  hogy  a  hitel  a  havonkénti  állami
támogatásból, valamint az ÖNHIKI-támogatásból és egyéb támogatásból
kerül visszafizetésre.
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5. A  képviselő-testület  felhatalmazza  az  alpolgármestert  és  a  jegyzőt  a
hitelszerződések aláírására.

Határidő: a szerződések aláírására: 2010. október 1.
                egyéb intézkedéseknél: folyamatos
Felelős:   Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

b./ Faktoring szolgáltatás.
     Előadó: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

Szép  Katalin  jegyző: IKSZT  kialakítására  és  működtetésére
232/0601/39/13/2009.  MVH  számú  határozattal  támogatást  nyert  az
önkormányzat,  mely 29.534.513,- Ft.  Ezt  az összeget  meg kell  előlegezni.  A
kötelezettségvállalás  teljes  összege  az  IKSZT működtetésére  igénybe  vehető
támogatással együtt 36.034.513,- Ft. 
Két verzió van ennek az összegnek a biztosítására:
- faktorálás vagy
- támogatás előfinanszírozási hitel.

Baricz László képviselő: Ezt másképp nem lehet megcsinálni. Ezt valakinek ki
kell  fizetni. Az MVH-nál nincs szállítási  finanszírozás, csak utófinanszírozás.
Javasolja az elhangzott javaslatokat megszavazni.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  pénzügyesekkel  többször
megbeszélték már a pályázatok kezelését.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a
faktoring szolgáltatásról határozzon.

Ezt követően a Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

88/2010.(VIII.25.) öh.  H a t á r o z a t
Faktoring szolgáltatás

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  az  alpolgármester
szóbeli  előterjesztése  alapján  úgy  határozott,  hogy  az  IKSZT  kialakítása  és
működtetése jogcímre elnyert 232/0601/39/13/2009. MVH számú határozatban
szereplő támogatási összegre megelőlegező kölcsön megítélését és folyósítását
kéri a Raiffeisen Bank Zrt. Kecskeméti Fiókjától.
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A  Képviselő-testület  kötelezettséget  vállal  arra  vonatkozóan,  hogy  a  hitel
fedezetéül az MVH határozat alapján nyújtandó támogatást a Raiffeisen Bank
Zrt. Kecskeméti Fiókjára, mint Engedményesre engedményezi.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  az  alpolgármestert  az  engedményezési
nyilatkozat és további iratok aláírására. 

Határidő: azonnal
Felelős: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

Baricz  László  képviselő: Az  IKSZT-re  legkorábban  2011.  januárban  tudják
megigényelni a pénzt.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: A támogatás előfinanszírozási hitellel
kapcsolatban név szerinti szavazást kér.

Szép Katalin jegyző: Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy az SZMSZ szerint
2 millió Ft feletti hitelfelvétel esetén név szerinti szavazást kell tartani.
Ezután  ismerteti  a  név  szerinti  szavazás  szabályait.  Név  szerinti  szavazás
alkalmával a jegyző a névsor alapján minden képviselőt személy szerint szólít,
és a képviselő által adott választ (igen, nem, tartózkodás) a névsorban rögzíti. A
szavazás  végén a  képviselő nyilatkozatát  aláírásával  hitelesíti.  A név szerinti
szavazásnál a polgármester utolsónak szavaz. A név szerinti szavazást mindig
külön  jegyzőkönyvbe  kell  rögzíteni.  A  külön  hitelesített  névsort  a
jegyzőkönyvhöz kell csatolni.

A  Képviselő-testület  ülésének  további  eseményeit  a  név  szerinti  szavazásról
készült 1-10/2/2010. sz. jegyzőkönyv tartalmazza.

Név szerinti szavazás után

Ezt követően a Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

89/2010.(VIII.25.) öh.  H a t á r o z a t
Támogatás előfinanszírozási hitel

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  az  alpolgármester
szóbeli  előterjesztése  alapján  úgy  határozott,  hogy  az  IKSZT  kialakítása  és
működtetése jogcímre elnyert 232/0601/39/13/2009. MVH számú határozatban
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szereplő  támogatott  beruházás  bruttó  bekerülési  összegére  (36.918.141,-  Ft)
támogatást megelőlegező hitel megítélését és folyósítását kéri a Raiffeisen Bank
Zrt. Kecskeméti Fiókjától.

A  Képviselő-testület  kötelezettséget  vállal  arra  vonatkozóan,  hogy  a  hitel
fedezetéül az MVH határozat alapján nyújtandó támogatást a Raiffeisen Bank
Zrt. Kecskeméti Fiókjára, mint Engedményesre engedményezi.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  az  alpolgármestert  az  engedményezési
nyilatkozat és további iratok aláírására. 

A  Képviselő-testület  kéri  az  alpolgármestert  és  a  jegyzőt,  hogy  az  üggyel
kapcsolatban a Raiffeisen Bank Zrt. Kecskeméti Fiókjával a kapcsolatot vegye
fel, a döntésről a határozat megküldésével értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

c./ IKSZT ajánlattételi felhívás megküldése
     Előadó: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Felkéri  Baricz  László  képviselőt  a
napirendi pont ismertetésére

Baricz László képviselő: 2010. július 27-én határozott a Képviselő-testület, hogy
az IKSZT építési beruházására hirdetményt ad fel. A tanácsadó elkészítette a
dokumentumot. Azóta hiánypótlás érkezett. A közbeszerzési törvény időközben
megváltozott.  A  hiánypótlást  már  az  új  törvény  szerint  kell  végezni.  A
közbeszerzési  törvény úgy változott,  hogy a helyi  vállalkozóknak kedvezzen.
Nem  kell  mindent  meghirdetni.  Építési  beruházásnál  80  millió  Ft  alatt  3
ajánlattevő megkeresése lehetséges. Hogy csinálják? Az új törvény szerint 25
nap a közzétételi idő. Ha közvetlenül keresik meg az ajánlattevőt, akkor 15 nap.
A dokumentáció rendelkezésre áll. Egyszerű eljárást kezdeményezzenek, vagy a
Közbeszerzési Értesítőben történő közzétételt? Szeptember 14. vagy 24. lenne
így a kezdés. Ha december 15-re készre jelentenék az IKSZT-t, akkor a januári
elszámolást beadhatnák, és februárban indulhatna az IKSZT.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az egyszerűsített eljárással ért egyet.
Másként nem tudnának december 15-re tejesíteni. 3 árajánlatból lehet választani.
Legcélszerűbb ez a megoldás. 
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Szurokné Gauder  Ágota  alpolgármester: Egyetért  az  egyszerűsített  eljárással,
javasolja, hogy a Képviselő-testület hozza meg határozatát.

Ezt követően a Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

90/2010.(VIII.25.) öh.  H a t á r o z a t
IKSZT ajánlattételi felhívás megküldése

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  az  előterjesztést
megtárgyalta, és az alábbiak szerint határozott:

A  Képviselő-testület  a  törvény  adta  lehetőségekhez  mérten  az  egyszerű
közbeszerzési eljárást alkalmazza.

A  Képviselő-testület  megbízza  a  Bíráló  Bizottságot  és  a  Közbeszerzési
tanácsadót,  hogy  a  dokumentációt  a  megjelölt  időpontig  készítse  el.  Az
ajánlattételi felhívást és a dokumentációt küldje meg 3 referenciával rendelkező,
tőkeerős  kivitelezőnek,  és  bonyolítsa  le  az  eljárást  az  Önkormányzat
Közbeszerzési Szabályzatában foglaltaknak megfelelően.

Határidő: augusztus 30. - dokumentáció elkészítésére 
      szeptember 14. - ajánlattételi felhívás és dokumentáció megküldésére 

Felelős: Szurokné Gauder Ágota alpolgármester

Miután  több napirendi  pont  nem volt,  az  alpolgármester  a  Képviselő-testület
ülését 1545 órakor bezárta.

Kmf.

Szurokné Gauder Ágota   Szép Katalin
       alpolgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Kovács Mihály
képviselő
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